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Beschreibung/Description (1025 Zeichen) 

 

Als ich die letzte Beschreibung von Rainers Debüt in der Welt der Musik Produktion mit 
den Worten „Wir freuen uns auf mehr“ abschloss, war uns allen nicht klar, wie sehr wir 
uns über das zweite Release freuen werden. Aber wir staunten auch nicht schlecht!! 
Haben sich die letzten 2 Tracks noch um Härte und Schnelligkeit gestritten, gehen die 2 
neuen Produktionen Hand in Hand dem Abenteuer Elektronische Musik entgegen. Deep 
House .... ja, Deep House vom Feinsten. Mit allem, was dieses Genre zu bieten hat. Jetzt 
kommt aber der Knaller, „In My Club“ und „Fairbanks“ GROOVEN auch noch dazu. Und da 
höre ich auch schon die nächsten Tracks von dj airBuss. Ich werdet es nicht glauben ...: 
Ach, lasst euch überraschen und genießt diese Single auf Evosonic Records. 

 

 
When I concluded the last description of Rainer's debut in the world of music production 
with the words "We're looking forward to more", we all didn't realize how excited we 
would be about the second release. But we were also amazed! While the last 2 tracks 
were still fighting over hardness and speed, the 2 new productions go hand in hand 
towards the adventure of electronic music. Deep house .... yes, deep house at its finest. 
With everything this genre has to offer. But now comes the big hit, "In My Club" and 
"Fairbanks" GROOVEN. And I can already hear the next tracks from dj airBuss. I won't 
believe it ...: Oh, let yourself be surprised and enjoy this single on Evosonic Records. 
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Track List / Infos: 

 
dj airBuss - airBuss House Project 
 
01. dj airBuss – In my Club (Original Mix) 06:53 min 
 
02. dj airBuss - Fairbanks (Original Mix) 07:36 min 
 
 
All Tracks written and produced by dj airBuss. 

Mastering by http://sledgermastering.pro/ 
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